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Protokół Nr XXXI /2012 

z  XXXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 grudnia 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sesji nieobecny radny Włodzimierz Grochocki, który usprawiedliwił swoją nieobecność 

przed sesją  i radny Teodor Kołodziejczyk. 

  

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 Porządek obrad XXXI sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

na lata 2013-2020  (wraz z autopoprawkami), 

b)  uchwalenia budżetu na 2013 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza M-G 

Stryków, 

  przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

RM w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków  na rok 2013, 

  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżet M-G 

Stryków na rok 2013, 

  jawna debata budżetowa, 

  głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami. 

 

6. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

7. Zamknięcie obrad. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad XXXI sesji projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 

Miasta – Gminy Stryków na rok 2012  w związku z pozyskaniem środków  finansowych jakie 

wpłynęły do budżetu Gminy z subwencji. 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za , bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

na lata 2013-2020  (wraz z autopoprawkami), 

b)  uchwalenia budżetu na 2013 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza M-G Stryków, 

 przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia 

Komunalnego RM w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków  na 

rok 2013, 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do 

projektu  budżet M-G Stryków na rok 2013, 

 jawna debata budżetowa, 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z 

autopoprawkami. 

c) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012 .  

6. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXX   sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1) radna Anna Ślęzak 

2) radny Andrzej Pożarlik 

3) radna Marzena Skwarko 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

 Ad. 5 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

na lata 2013-2020  (wraz z autopoprawkami), 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

b)  uchwalenia budżetu na 2013 rok: 

 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza M-G Stryków, 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił , że ten projekt budżetu na rok 

2013 przedstawiony radzie można uznać za kolejny pozytywny krok gminy Stryków .Mając 

na uwadze kilkadziesiąt gmin w województwie łódzkim , które nie mogły skonstruować 

budżetów na rok przyszły możemy uznać za sukces ,, spięcie ˮ naszego budżetu pod kątem 

zabezpieczenia najpilniejszych potrzeb naszej gminy. Oszacowane dochody w budżecie 

opiewają na kwotę ok. 52 milionów złotych. Analizując potrzeby na drogi i infrastrukturę 

jednak nie do końca jesteśmy zadowoleni w 100 %.W ciągu roku budżetowego jeżeli pojawią 

się możliwości finansowe będziemy dokonywać zmian w budżecie i w miarę możliwości 

realizować nowe zadania inwestycyjne. 

Ogromną część środków finansowych budżetu pochłania oświata, ale chcemy aby warunki w 

naszych szkołach były jak najlepsze stąd takie nakłady na tę dziedzinę , ok. 13 mln zł 

przeznaczyliśmy na inwestycje. 

Pan Burmistrz podziękował wszystkim , którzy brali udział w tworzeniu budżetu: Pani 

Skarbnik za przygotowanie projektu a radnym za konstruktywną, merytoryczną dyskusję przy 

wydawaniu opinii do projektu. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków szczegółowo przedstawiła założenia do 

projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2013 : 

,, Głównym tematem dzisiejszej sesji jest przyjęcie najważniejszego dokumentu, jakim jest 

uchwała budżetowa na 2013 rok. Dokument ten zapewni prawidłowe funkcjonowanie gminy, 

jak i również spełni mam nadzieję niektóre oczekiwania społeczności lokalnej. Wspomnę, że 

konstrukcję budżetu oparto na wskaźnikach i założeniach przyjętych do ustawy budżetowej 

na 2013 rok oraz uwzględniono normy zawarte w ustawie o samorządzie gminnym w 

powiązaniu z ustawą o finansach publicznych. Wyrazem przestrzegania wspomnianego prawa 

jest pozytywna opinia, chociaż z uwagami Składu Orzekającego RIO w Łodzi wyrażona w 

uchwale z dnia 3 grudnia 2012 r.  

Dochody budżetu prognozowano głównie w oparciu o przyjęte stawki podatków lokalnych, 

jak również dane przekazane przez Ministra Finansów w części dotyczącej subwencji 

oświatowej oraz udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Zwracam uwagę, że 

rok 2013 wykazuje po raz kolejny zmniejszenie dotacji celowych, głównie z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zadań własnych gminy. Jaskrawym przykładem jest przyznana dotacja na 

dofinansowanie kosztów funkcjonowania M-GOPS, gdzie przyznano gminie 185.681,00 zł. 

W bieżącym roku jest to kwota 369.170,00 zł, czyli wyższa o 50,0%. Głównym źródłem 

dochodów własnych od kilku już lat jest podatek od nieruchomości. Wyszacowana wartość to 

kwota 22.542.561,00 zł. Stanowi 86,5% kumulowanych dochodów z podatków i opłat 

lokalnych. W roku 2012 według tak samo usystematyzowanych źródeł powstawania 

dochodów udział ten wynosił 63,4%, co oznacza że był niższy wskaźnik o 23,1%. Dla 

zobrazowania przypomnę, że w budżecie 2012 roku zapisano kwotę 19.600.015,00 zł, czyli 

niższą o 2.942.546,00 zł tj.  o 15,0%. Na przestrzeni tylko dwóch ostatnich lat wzrost podatku 

od nieruchomości wynosi 30,0%, a kwotowo jest to wartość 5.500.426,00 zł. Kolejnym 

znaczącym źródłem dochodu są udziały w podatkach państwowych, czyli udział w podatku 
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dochodowym od osób fizycznych i od osób prawnych. Łączna wielkość prognozowanych 

wpływów została zapisana w kwocie 11.290.920,00 zł. Z pewnością kwota ta ma 

bezpośrednie powiązanie z wykazaną wielkością podatku od nieruchomości, głównie od 

przedsiębiorców skupionych wokół autostrady. Zestawiając omawiany podatek z wyjściowym 

budżetem 2012 roku wynika wzrost o 3.502.433,00 zł tj. 45,0%. Dla zaakceptowania tak 

znaczącego wzrostu, koniecznym wydaje się przypomnieć, że w 2012 roku udział w podatku 

dochodowym od osób prawnych aktualizowano dwukrotnie. Kwotę udziału w podatku 

dochodowym od osób fizycznych przyjęto na podstawie pisma Ministra Finansów i 

prognozowana wielkość, to kwota 7.290.920,00 zł. Odnosząc tą kwotę do wyjściowego 

budżetu wzrost wynosi 902.433,00 zł- 14,1%. 

Dochody majątkowe zaplanowano w kwocie 1.930.000,00 zł, w tym refundacja wcześniej 

poniesionych kosztów na realizację projektu przy udziale środków z budżetu UE wynosi 

500.000,00 zł i dotyczy zagospodarowania obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie. 

Dotacje na zadania zlecone przyjęto na podstawie pisma ŁUW w Łodzi i przyznana kwota, to 

2.602.554,00 zł, czyli poziom porównywalny z rokiem 2012, a była to kwota 2.690.087,00 zł. 

Uwzględniając przekazane dane o głównych źródłach dochodów, globalnie zaplanowano 

kwotę 52.692.190,80 zł i jest wyższa od wyjściowego budżetu roku 2012 o 7.865.008,80 zł, 

co stanowi 17,5%, w tym dochody z podatków i opłat zaplanowano w kwocie 37.683.844,00 

zł i są wyższe od roku 2012 o 6.759.005,00 zł  czyli o 22,8%. Mając na uwadze wielkość 

zaplanowanych dochodów, z pełną odpowiedzialnością mogę powiedzieć, że kwota ta 

przełożyła się na wartość zaplanowanego limitu wydatków. Określono je w wysokości 

53.478.848,75 zł. Zestawiając planowane dochody budżetu, przypomnę w kwocie 

52.692.190,80 zł z planowanymi wydatkami na kwotę jak już wskazałem 53.478.848,75 zł 

informuję, że budżet wykazuje deficyt w kwocie 786.657,95 zł.  W odniesieniu do 

wyjściowego budżetu na 2012 rok jest niższy o 2.413.674,91 zł tj. o 75,4% . Wracając do 

omawiania wydatków budżetu, najwyższe środki finansowe od wielu lat kierowane są na 

dziedzinę jaką jest oświata i wychowanie. Zaplanowany koszt wydatków bieżących, to kwota 

16.690.599,80 zł i wynosi 41,0% ogółem zaplanowanych wydatków. Drugą dziedziną o 

najwyższych nakładach są zaplanowane środki na wydatki majątkowe w kwocie 

12.761.083,71 zł. Uwzględniono do realizacji 41 zadań o zróżnicowanym wymiarze 

finansowym. Na funkcjonowanie organów gminy wraz z przewodniczącymi jednostek 

pomocniczych, promocję gminy oraz wypłatę inkasa za pobór podatków lokalnych 

zaplanowano wydatki w kwocie 5.924.327,00 zł. Na pomoc społeczną łącznie zaplanowano 

5.556.399,00 zł, z tego główne koszty stanowią świadczenia rodzinne oraz zasiłki. Nie bez 

znaczenia są zaplanowane limity na gospodarkę komunalną i ochronę środowiska. Na ten cel 

wydzielono 5.083.547,62 zł i uwzględniono koszty gospodarowania odpadami komunalnymi 

na kwotę 1.289.170,00 zł, oczywiście za okres lipiec – grudzień 2013 r. jak również 

utworzono rezerwę w kwocie 385.530,00 zł. Odbiór odpadów segregowanych oraz 

opróżnianie koszy ulicznych, to planowany wydatek w kwocie 450.000,00 zł. Na 

wyłapywanie i hotelowanie bezpańskich zwierząt wraz ze sprawowaniem opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi zaplanowano 330.000,00 zł. Znacząco wyższe limity ustalono na 

oświetlenie dróg i ulic gminnych, bo kwotę 1.143.571,22 zł. Jest to wynik wykonania nowych 

linii jak również przejęcia obwodnicy miasta Strykowa. Na działalność kulturalną poprzez 

finansowanie domów kultury, świetlic wiejskich, a także krzewienie i rozwój kultury 

fizycznej poprzez stowarzyszenia, limit wydatków zaplanowano na kwotę 2.352.527,76 zł. 

Podsumowując krótkie wprowadzenie do projektu budżetu na 2013 rok, pragnę zwrócić 

uwagę Szanownych Państwa, że znaczącemu zmniejszeniu uległy wydatki dotyczące tzw. 

„janosikowego”. Wpłata do budżetu ustalona została w kwocie 891.334,00 zł i jest niższa w 

porównaniu z rokiem 2012 o 527.833,00 zł tj. 37,2%.  
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Kończąc informuję zebranych, że projekt budżetu uzyskał pozytywną opinię wszystkich 

komisji Rady Miejskiej, chociaż wypracowano jeden wniosek, który uzyskał akceptację 

Burmistrza.  

Dziękuję Państwu radnym za aktywne i sprawne przeprowadzenie prac nad projektem 

uchwały budżetowej. Kieruję także podziękowania dla przewodniczących jednostek 

pomocniczych za terminowe oraz sprawne przeprowadzenie zebrań i wypracowanie 

skonkretyzowanych wniosków dotyczących rozdysponowania środków w ramach funduszu 

sołeckiego. 

Mamy pełną świadomość, że przedłożony projekt budżetu nie zaspakaja wszystkich 

oczekiwań społeczności lokalnej. Zapewniamy, że w trakcie roku będziemy zabiegać o 

dodatkowe środki pozabudżetowe, aby minimalizować oczekiwania społeczne. 

Dziękuję za uwagę i zachęcam do debaty ˮ.  

 

 przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i 

Mienia Komunalnego RM w Strykowie do projektu budżetu M-G 

Stryków  na rok 2013, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu , Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 

Miejskiej w Strykowie  radna Anna Ślęzak przedstawiła opinię Komisji do projektu 

budżetu M-G Stryków  na rok 2013: 

 

 Komisja Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 

Strykowie w składzie poszerzonym o Przewodniczących pozostałych stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Strykowie na posiedzeniu w dniu 19 grudnia   2012 r.  wydała pozytywną opinię 

do przedłożonego przez Burmistrza Miasta –Gminy  Stryków projektu budżetu na rok 2013 

wraz z następującym wnioskiem: 

Komisja wnioskuje o wykreślenie z projektu budżetu na rok 2013  zadania inwestycyjnego 

pn. ,, Budowa parkingu przy ul. Targowej w Strykowie ˮ wraz z limitem w kwocie 

240.000,00 zł a oszczędności przeznaczyć na remont sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 

w Bratoszewicach. 

 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do 

projektu  budżet M-G Stryków na rok 2013, 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków przedstawiła Uchwałę Nr I/216/2012 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 3 grudnia 2012 r. w sprawie 

opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2013. 

Skład Orzekający wydał pozytywną opinię. 

 

 jawna debata budżetowa, 

 

W debacie nad projektem budżetu Gminy Stryków głos zabrali : 

Radny Bogdan Walczak mówił , że nie może pozostawić tego projektu budżetu bez 

komentarza i uwag, które w ostatnim czasie  m.in. usłyszał od mieszkańców. Radnego cieszy 

fakt , że mieszkańcy obserwują poczynania  rady i burmistrza i zastanawiają się , ponieważ 

pierwotny projekt budżetu spełniał rolę, że podstawowym zadaniem Pana i rady jest 

zaspokajanie potrzeb mieszkańców. I tu tą rolę Pan spełnił , ponieważ  trudno jest powiedzieć 

, że coś jest ważniejsze lub mniej ważne dlatego , że są to wszystko wydatki publiczne na 

rzecz  mieszkańców. A mówię o tym dlatego , że kiedy usłyszałem z ust prowadzącej 

Komisję Pani Ślęzak , że inwestycja w postaci parkingu na ul. Targowej w takim stanie jak to 
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jest, pole nie pole , może być, wjadą – wyjadą nic się nie stanie – takie było uzasadnienie , nie 

wypowiadam się na temat , w które miejsce środki pójdą bo uważam , że od wielu lat komisja 

kultury zgłaszała potrzebę modernizacji sali gimnastycznej w Bratoszewicach , dlatego nie 

wypowiadam się tutaj bo uważam to za słuszne i nie pytam dlaczego pan od razu wcześniej 

nie wprowadził , ponieważ każdy układa sobie plan tak jak uważa. I to wypomniano mi , że 

nie dziwią się , że są takie podejmowane decyzje .Nie w stosunku do Pana a w stosunku do 

niektórych radnych. Przykre jest nie to , że zostało zdjęte tylko to w jaki sposób i jacy ludzie 

podejmują tak ważne decyzje dlatego , że ul. Targowa jest ulicą gdzie jest najwięcej 

zgromadzonych instytucji: dwa supermarkety, szkoła , bloki , straż zawodowa , przedszkole , 

energetyka , służba zdrowia , targowisko i na tym odcinku 700 metrów można sobie 

wyobrazić jakie jest bezpieczeństwo. Dam dla przykładu przedszkole czy szkołę – przecież 

tam są bomby tykające , parkingi bez zabezpieczenia bez żadnego bezpieczeństwa , nie daj 

Boże żeby któryś z samochodów dostał iskrę. Kiedyś na Komisji  rozmawialiśmy z Panią 

Wiceburmistrz , że plac ten musi spełniać wymogi parkingu bo nie ma tam awaryjnego 

wyjazdu ani żadnego innego bezpieczeństwa .Mieszkańcy na spotkaniach też oczekiwali, że 

w tym rejonie coś tam zostanie ucywilizowane. I to mi też przypomniano. Hasło ,, spotkajmy 

się w Strykowie ˮ tak , ale nie na ulicy Targowej , nie nad jeziorem tylko na autostradzie … 

Dlaczego taka propozycja z ust Pani Ślęzak nie padła w ubiegłym roku? Przecież wiadomo 

było , że sala gimnastyczna trzeszczy. Bo była spokojna o swoje inwestycje w Niesułkowie. 

Parking musiał być utwardzony jeszcze dodatkowo powiększony , ciekawe kto tam go 

użytkuje a tu… Mieliśmy gości, mieszkańców  na Komisji Ładu jeśli chodzi o targowisko.  

Tak pod względem bezpieczeństwa jak i pod względem XXI wieku  inne ulice Słoneczna, 

Wczasowa , Piłsudskiego, Dojazdowa gdzie nie ma oświetlenia. Zupełnie ten budżet został 

skrzywiony nie dla tego , że wprowadzono remont sali gimnastycznej w Bratoszewicach- to 

powinno znaleźć się już dwa lata temu ,a nawet wcześniej   tylko sposób  zdjęcia tej 

inwestycji parkingu. Mógłbym jeszcze tutaj delikatnie  zapytać Pana czy inne inwestycje 

drogowe są ważniejsze? 

To co powiedziałem na wstępie: wszystkie wydatki publiczne są ważne i żebym był dobrze 

zrozumiany szczególnie przez Pana : każdy układa sobie wizje planu pracy , który został Panu 

zburzony . Powtórzę jeszcze raz , że wizerunek tej części Strykowa jest opłakany a tym 

bardziej im bliżej zalewu tym gorzej: tam są wydmy piachu, śmieci wszystkiego tu przybywa 

coraz więcej tu przy  ul. Wczasowej. Dopóki to nie zostanie zagospodarowane , pomijam 

prywatną część działki, ale nie wiem czy Przewodnicząca tak ważnej komisji bierze pod 

uwagę  , jeżeli Pani Koprowska zacznie zagospodarowywać ten teren to wtedy ja z 

uśmiechem na ustach spytam i co dalej? Nie pana tylko tych wnioskodawców. Sala 

gimnastyczna tak jak i w Strykowie – dziwię się , że niektórzy nie zgłaszają żadnych 

poprawek. 

Chciałbym usłyszeć odpowiedź od pana czy ta inwestycja  była najmniej ważna od 

pozostałych? 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

po decyzji Komisji Oświaty , a która to wpłynęła 15 listopada już po złożeniu projektu 

budżetu Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Zgierzu wydał opinię , która obliguje 

nas do prac związanych z modernizacją sali gimnastycznej w Bratoszewicach do połowy 

2013 roku. W związku z tym taki wniosek pojawił się z tej Komisji merytorycznej aby te 

inwestycje zamienić i wprowadzić zmiany w projekcie budżetu.   

Nie jest tak czarno jak Pan radny Walczak przedstawia. To co pani Skarbnik powiedziała na 

koniec,  będziemy starć się wprowadzać też inne  inwestycje dodatkowe w ciągu roku 

budżetowego, ale na ten temat będziemy dyskutowali już w nowym roku. 
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Nie zgadzam się z opinią radnego , że ta część miasta jest w stanie opłakanym, uważam , że 

trudno znaleźć wokół miasteczko, które miałoby taki sposób zagospodarowania jak u nas. Tak 

jak powiedziałem budujemy nowe drogi , oświetlenie , chodniki co dla sfery bezpieczeństwa 

wszędzie  jest bardzo ważne. Więcej optymizmu a mniej czarnego scenariusza to łatwiej 

będzie nam realizować nasze zamierzenia.  

Radny Witold Śliwkiewicz : 

zwracając się do pana Burmistrza mówił , że budżet na 2013 rok nie jest ani najlepszy ani 

najgorszy .Radny chciałby aby jeszcze  większy strumień pieniędzy płynął na wieś. 

Radny wyraził swoje zadowolenie z autopoprawki do projektu budżetu i przyjęcia zadania 

remont sali gimnastycznej w Bratoszewicach. 

Radny zaproponował aby mniej przeznaczać środków finansowych na promocję i sport, 

ponieważ w kolejnych budżetach ogromne środki finansowe pochłonie jego zdaniem opieka 

społeczna, ponieważ społeczeństwu coraz ciężej żyje się. 

Radny dał za przykład , że kiedyś nie było takiego finansowania sportu a sport na wsiach 

rozwijał się np. w Wyskokach gdzie nie było trenera. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Dziś nowoczesny samorząd musi funkcjonować jak dobra firma. Są gminy położone przy 

autostradach a ich terenami nikt się nie interesuje. Ale my jako gmina jesteśmy dobrze 

przygotowani właśnie poprzez promocję. Jestem przeciwny zmniejszaniu środków na tę 

dziedzinę, ponieważ inwestorzy muszą wiedzieć , że takie miejsca są i są oferowane przez 

samorząd. To przynosi efekty. 

Trudno postawić granice i procentowo określić ile środków finansowych angażowanych jest 

w mieście a ile w terenach wiejskich. Jesteśmy jednym organizmem i wspólnie powinniśmy 

doprowadzić do polepszenia standardów mieszkańców całej gminy np. środki finansowe 

wydawane na modernizacje przychodni w Strykowie są dla wszystkich , przejęcie szkoły 

rolniczej w Bratoszewicach też będzie dla wszystkich. W skali kraju nie ma takiego 

przypadku , żeby samorząd gminny w dobie kryzysu przejmował szkołę średnią co nie jest 

naszym zadaniem ustawowym. 

Uważam , że kierunek przyjęty przez naszą gminę jest dobry  bez względu na to kto będzie 

burmistrzem i jaki będzie skład rady. Zdaniem ekonomistów przyjęty kierunek przez gminę 

Stryków jest znakomitym rozwiązaniem na przyszłe lata .  

Radny Czesław Polit mówił : 

Debatując nad budżetem roku przyszłego należy zauważyć , że już w ciągu 2012 roku 

zmniejszaliśmy deficyt budżetowy. Dwa lata temu byli tacy na tej sali  co mówili , że 

dosięgnie nas kryzys,  jednak my się cały czas rozwijamy. Kierunek jest dobry i należy go 

kontynuować. Widoczny jest  wzrost wydatków m.in. na oświatę , inwestycje a z drugiej 

strony zmniejszamy deficyt budżetowy.  

Radny Andrzej Pożarlik  wyraził zdziwienie wypowiedzią radnego Śliwkiewicza, który z 

jednej strony cieszy się z modernizacji sali gimnastycznej w Bratoszewicach a z drugiej 

strony mówi o ograniczeniu środków na sport. One nie wzrosły na rok 2013 , są na tym 

samym poziomie co w roku bieżącym. Przykro byłoby mówić klubom z Pana terenu , które 

dość prężnie działają np. Bratoszewicki Klub Sportowy- chłopaki grają w koszykówkę , czy 

Agronom Bratoszewice gdzie odnoszą sukcesy w podnoszeniu ciężarów  , że obcinamy 

środki. Obcięcie środków wiąże się z likwidacją sekcji. To nie dość , że są to niewielkie 

kwoty  to w ogóle ich pozbawić tych środków? 

To co Pan radny mówił o klubie Wyskoki, który Pan prowadził , który grał  w A klasie to jest 

obecna B lub C Klasa bo w międzyczasie była reorganizacja ligi i automatycznie  tamta  A 

Klasa była dzisiejszą B Klasą.  

Radny Witold Śliwkiewicz mówił  : 
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Panie radny Pożarlik  , ja mówię o zmniejszeniu tym klubom, które nie są w pełni 

wyposażone w zawodników gminy Stryków tylko zagranicznych, Łodzi itd. 

 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z 

autopoprawkami. 

 

Po  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przeprowadził głosowanie nad 

przyjęciem budżetu Gminy Stryków na rok 2013 wraz z autopoprawkami. 

Głosowanie: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział: przyjmuję uwagi przedstawione przez radnych, 

sołtysów i mieszkańców. Wiem, że apetyt rośnie w miarę jedzenia. Mamy pewną kwotę do 

dyspozycji, kwoty zabezpieczone w budżecie mają także za zadanie dofinansowanie z innych 

źródeł, np. WFOŚiGW. Dokonam wszelkich starań, aby tempo wzrostu gminy było jeszcze 

szybsze. Dziękuję wszystkim za pracę. Od 1 stycznia ruszamy z pracą dot. wykonania tego 

budżetu.  

 

c) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012 .  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak szczegółowo omówiła projekt uchwały  

W § 1 projekt uchwały zawiera propozycje zwiększenia dochodów  budżetu Miasta - Gminy 

Stryków na 2012 rok polegających na zwiększeniu dochodów w zakresie zadań własnych o 

kwotę 348.900,00 zł .Środki te wpłynęły na rachunek bankowy gminy w dniu 24 grudnia b.r. 

natomiast pismo otrzymaliśmy wczoraj i z pisma wynika , że w ramach podziału rezerwy 

subwencji ogólnej przyznano niejako refundacje wydatków związanych z wpłata do budżetu 

państwa ,, janosikowegoˮ w wysokości 266.090,00 zł co stanowi 25% wydatków czyli 

wpłaconych  do budżetu państwa środków za trzy kwartały bieżącego roku. Ponadto w 

oparciu o liczbę dzieci z 2011 roku przyznano naszej gminie środki w kwocie 82.810 z tytułu 

uczęszczania dzieci do placówek wychowania przedszkolnego. Na jedno dziecko została 

określona kwota w wysokości 77, 00 zł. 

W § 2 proponuje się zmniejszyć deficyt budżetu  do kwoty 3.276.413,90 zł i zostanie on 

sfinansowany: 

1) pożyczkami i kredytami długoterminowymi w kwocie 1.235.253,86 zł,  

2) wolnymi środkami stanowiącymi nadwyżkę środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek długoterminowych z lat 

ubiegłych w kwocie 2.041.160,04 zł.  

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.30. 

Po przerwie Przewodniczący stwierdził, ze na Sali przebywa 12 radnych, co wobec 

ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 6 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Przewodnicząca  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXI sesji RM radna Marzena 

Skwarko odczytała protokół  Komisji Uchwał i Wniosków i poinformowała , że Komisja nie 

przyjęła żadnych wniosków i uchwał.  

. 

Głosowanie:  12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0  głosów  wstrzymujących się,  

Podczas głosowania na sali nieobecni radni: Małgorzata Kiełbik i Włodzimierz Grochocki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odczytał: 

 pismo Burmistrza M-G Stryków z dn. 4 grudnia 2012 r. w sprawie podmiotów , w 

których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna 

w zamian za nieziszczoną grzywnę na terenie miasta Strykowa w 2013 r. Zakładem 

wyznaczonym jest Zakład Gospodarki komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie z 

siedziba przy ul. Batorego 25. 

 Zarządzenie Nr 112/2012 Burmistrza Miasta – Gminy Stryków z dnia 30 listopada 

2012 r. w sprawie wyznaczenia na rok 2013 miejsc, w których może być wykonywana 

nieodpłatna, kontrolowana praca na cele społeczne. 

 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie oraz Burmistrz M-G Stryków złożyli  

wszystkim obecnym na XXXI sesji rady życzenia noworoczne. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 

 


